
Bestyrelsesmøde 21.10.2024 

 

Deltagere: Tanja, Joan, Christian, Helle, Monica, Lotte 

Afbud: Mette, Sanne 

 

Evaluering af arrangementer: 

 

Indvielse af kæphestebane og kæphestestævne: 

Det var en kæmpe succes, og det var virkelig en fest. Rigtig mange positive tilbagemeldinger. Mange deltagere og mange 
tilskuere. God opmærksomhed og flot indslag i TV2 Øst. Konkurrence/Lodtrækning om ærespræmier til sidst for at have et 
trækplaster, så der var en masse spændende aktivitet hele dagen. Det lykkes. 

 

Agria Naturridt: 

19 Ryttere var afsted. Agria gav 10,- kr. for hver tilmeldt. Klubben fik en 3. Plads for 3. flest tilmeldte. Det var en stor 
succes, og meget populært.  

For flere år siden var der altid et Pinseridt i Asnæs skoven ved Kalundborg. Bildsø kunne også være en mulighed. 

 

Distriktsmesterskab Spring på Riders: 

2 Hestehold var afsted. De blev hhv. nr. 2 og 3. 

2 Ponyhold var afsted. Et hold var selvbetalt og et hold sat af klubben.  

Klubbens regler skal fremgå tydeligt i fremtidige opslag. 

 

Dan Boyters besøg: 

Rigtig godt møde. Meget interesseret i hvordan vi har organiseret os. Kæmpe ros til hele bestyrelsen. Han var meget 
imponeret over, hvordan klubben drives, og hvor mange frivillige kræfter der lægges. 

Hestevelfærd var på dagsordenen og med en opfordring til, hvordan vi som klub vil håndtere, hvis der foregår noget, som 
ikke er okay. Skal der evt. kigges ind i §6 i Klubbens vedtægter, hvor karantænemulighederne er nævnt. 

 

Skovtur Søndag den 20. Oktober 2024 

Super hyggelig tur. 7 ryttere afsted. Flere af den typer arrangementer ønskes. 

 

Kommende arrangementer og aktiviteter: 

 

Kæphest aktivitet i vinterhalvåret: 

Helle har hold i Vinde Helsinge hvor alle kæphesterytterne er velkomne. Det koster medlemskab til idrætsforeningen for at 
deltage på holdet i Vinde Helsinge. 

 

Nyt møde mandag den 11. Nov. Kl. 18 – hos Sanne 

Ændring af vedtægter (til nutidig ordlyd) 

Ny bestyrelse – skal der søges efter nye medlemmer via facebook og skal der holdes en infoaften. 



Planlægning af generalforsamling. 

Fastsættelse af åbningsdag. 

 

Stævne og nedlukning den 27. Oktober 2024 

Stævnet: 

Stævnet starter kl. 10.00 

Vi mødes kl. 8.00 – Lotte tager morgenmad med.  

Hjælpere: Helle skriver i dressur. Mia Maja skriver og speaker i spring, og kan hun ikke være med, er der flere mulige 
substitutter. Der mangler 4 som banepersonale – Gry laver opslag. 

Juniorudvalget klargør til stævnet lørdag formiddag. Der burde være hænder nok. 

 

Kamera på banerne: 

Flyttes så alle kører på samme konto i klubbens regi. Tanja sørger for ændring. 

 

Nedlukning: 

Der kunne have været brug for en oprydning i spiltovene inden nedlukningen, men det kan ikke nås nu. Det bør overvejes 
til næste år, da vi godt kan komme i pladsproblemer. Vi bruger udestuen til opbevaring igen i år, så flest mulige spring står 
tørt og sikkert. 

Sanne står for at koordinere nedlukningen på dagen. 

Mariette holder rengøringsdag kort efter nedlukningen, hvor man kan melde sig på og komme og hjælpe (husk 
koordinering med Christian, om lukning for vandet) 

 

Hvad skal gøres på dagen: 

Spring ind – med undtagelse af 4-5 spring, som skal blive stående. 

Er der nogen spring der skal renoveres over vinteren, så skal de stå, så de er til at få fat i. 

Bomme læsses på bomvognen 

Bogstaver ind fra bane 2 og 3 (ind i boksene) 

Hegn ind fra Bane 2 og 3 (ind i boksene) 

Bogstaver fra Bane 1 ind (i boksene) 

Bomme fra militaryspring ind, selve springene bliver stående ude. 

Bord bænkesæt ind 

Havestole og haveborde ind. 

Kæpehestespring ind. 

Skraldespande ind. 

Flagstænger ved vejen. 

NVR flag. 

Rengøre toiletter. 

 

Åbning 2025: 

Boksene bør tømmes 


